
R-BR/2017/106 / RIS 2016-R-36  Pagina 1 van 1 

Beantwoording vragen raadslid dhr. J. Koelman (fractie SP) 

betreffende Horeca 3-activiteiten. 
 
Commissie 2 februari 2017 

 

 

Vragen  

1. Waarom volstaat de huidige regelgeving niet en moet met dit voorstel gekomen 

worden? 

2. Graag ontvangen wij een lijst van alle huidige Horeca 2-locaties in de gemeente 

Boxmeer. 

 

 

Antwoord 

In overleg met de agendacommissie is deze discussienota van de agenda gehaald. Te 

zijner tijd zal het college met een nieuw voorstel komen waarbij uw vragen aan de orde 

komen. 

 

 

 

 


